
9434424

Voor: Minister Grapperhaus

Vragensteller(s): Van der Staaij (SGP) SGP 3

Onderwerp: Overleg met kerken

Letterlijke tekst intro Van der Staaij:

Van kerkelijke gemeenschappen mag uiteraard worden verwacht dat zij de

nodige inspanningen leveren om het virus tegen te gaan. SGP heeft steeds

gepleit voor zoveel mogelijk maatwerk. Zeker omdat het wat langer gaat duren

is het maatwerk belangrijk. In juni heeft de minister aangekondigd dat de ene

maatregel van 30 personen per gebouw over was. Nu lijkt overhaast besloten te

zijn om de maatwerkgedachte weer los te maken.

In de wettekst is opgenomen dat (maatregelen?) niet altijd gelden in kerken en

ook niet bij betogen. Ook in het geval van opleving van het virus, moeten deze

grondrechten zoveel mogelijk doorgang kunnen vinden. Hoe verhoudt dit punt

zich tot wat er maandag gebeurde? Hoeveel zijn de grondrechtelijke

rechten/maatwerk nu waard als onder grote druk wordt besloten om

maatwerk/adviezen weer af te schalen?

Gestelde vraag:

Kan er niet met kerken (e.d.) worden gekeken wat er

nodig is om maatregelen zoveel mogelijk af te schalen?

Antwoord:

e Het overleg dat ik heb met de diverse religieuze

koepelorganisaties is juist bedoeld om met kerken

en andere religieuze organisaties te kijken welke

maatregelen nodig zijn en zo nodig op- en dan wel

af te schalen.
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e De afgelopen periode zijn er diverse communiqués

opgesteld. Indien de situatie de afgelopen periode

daartoe aanleiding gaf, werd een nieuw

communiqué uitgebracht.

e In het begin van de coronacrisis was men

terughoudend met vieringen en vanaf juli was er

weer meer mogelijk.

e Vanwege de recente oplopende besmettingen is

afgelopen maandag een nieuw communiqué naar

buiten gebracht (behoedzaam vieren van geloof).

e De komende periode zal - afhankelijk van de

ontwikkeling van het aantal besmettingen -

worden bekeken of soepelere maatregelen

mogelijk zijn.
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